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ORG.0012.1.9.2023 

Protokół nr 53/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się 26 września 2023 r.  

w budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Wiesław Kopacz, Józef Pawlik, Jerzy Więcek, 

Roman Wrona, 

 Monika Bernecka-Caputa, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach, 

 Beata Markiewicz, Główna Księgowa Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach, 

 protokolant: Ewa Matera, starszy inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu 

Gminy Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Kontrola wydatków Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach w 2022 roku. 
3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie Komisji o godz. 

9.00 i stwierdził jego prawomocność.  

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było czterech członków Komisji. 

Ad 2. Kontrola wydatków Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach w 2022 roku. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące wykonania budżetu w kontrolowanym 

okresie.  

Radny Więcek zwrócił uwagę na wzorowe prowadzenie dokumentacji (jasne i czytelne opisy 
wydatków). 

Radny Kopacz zapytał za jaką działkę GOK płaci podatek rolny. 

Pani Markiewicz wyjaśniła, że część ogrodu GOK jest tak zakwalifikowana. 

Radny Kopacz zapytał jaki jest koszt wydawania Gazety Gminnej. 

Pani Markiewicz powiedziała, że zawsze się samofinansowała z reklam - w 2022 r. po raz 
pierwszy trzeba było dołożyć 500 zł. 

Dyrektor GOK dodała, że zwiększył się koszt druku i spadły dochody z reklam, oraz 
poinformowała że aktualnie gazeta ma 32 strony (było 28, jednak reklamy, które wcześniej 
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drukowaliśmy na osobnej wkładce teraz są w gazecie – w ten sposób jest taniej), ukazuje się 6 
razy w roku w nakładzie 2,5 tys. 

Pani Markiewicz podkreśliła, że w 2023 r. gazeta znów zostanie sfinansowana z reklam bez 
dopłaty z budżetu. 

Radny Kopacz zapytał: 

 czy musimy płacić na STOART, 

 dlaczego płaciliśmy przedszkolu ZEBRA za półkolonie, 

 czy zajęcia dla osób dorosłych prowadzone przez GOK samofinansują się, 

 czy ryczałt na samochód przysługuje tylko Pani Dyrektor. 

Pani Markiewicz powiedziała, że odprowadzanie składki do STOART jest konieczne (prawa 
autorskie), a jeden z instruktorów na półkoloniach prowadzi działalność gospodarczą 
i wystawia fakturę dla GOK jako firma. 

Dyrektor GOK powiedziała, że żadne zajęcia GOK nie finansują się z wpłat uczestników 
i potwierdziła, że pozostali pracownicy GOK nie mają ryczałtu na samochód. 

Radny Więcek zapytał na czym polega współpraca GOK z Fundacją Polsko-Amerykańską 
„Polonus”. 

Dyrektor GOK powiedziała, że udało się pozyskać środki z tej fundacji na zajęcia dla młodzieży 
(fotografia i gry), przy czym były one całkowicie finansowane ze środków zewnętrznych. 

Radny Więcek zapytał: 

 czy GOK posiada monitoring, 

 czy cała gmina płaci za prąd „energetyce cieszyńskiej”, 

 jaką wielkość ma moduł w gazecie. 

Dyrektor GOK wyjaśniła, że: 

 ośrodek nie ma monitoringu (jest alarm),  

 GOK jest ujmowany w przetargu na dostawę energii elektrycznej organizowanym przez 
Urząd Gminy więc płaci tej samej firmie,  

 moduł to prostokąt o wymiarach 5,6 na 6,5 cm – na jednej stronie gazety mieści się ich 
15. 

Radny Wrona zapytał ile za taki moduł płaci reklamodawca. 

Pani Dyrektor powiedziała, że 70 zł za jeden (im więcej kupuje tym jest taniej). 

Radny Więcek zapytał czy GOK planuje uruchomić uniwersytet trzeciego wieku. 

Dyrektor GOK powiedziała, że w pełnej wersji nie z uwagi na fakt, że ośrodkom kultury bardzo 
ciężko pozyskać na taki cel środki zewnętrzne, jednak są organizowane zajęcia dla seniorów 
(w ubiegłym roku udało się zrealizować 5 projektów), przy czym niestety czasami trudno 
znaleźć osoby zainteresowane udziałem. 
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Radny Więcek w imieniu Komisji Rewizyjnej podziękował za udzielone wyjaśnienia, jeszcze raz 

wyraził uznanie dla standardu prowadzenia dokumentacji - oraz dla pracy merytorycznej osób 

zatrudnionych w GOK i efektów działalności ośrodka. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 11.05. 

Protokół podpisano w dniu 18 października 2023 r.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Kierownik GOK, Pani Monika Bernecka-Caputa  …………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: starszy inspektor, Ewa Matera  

 


